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Schriftelijke vragen 

ex Artikel 36 Reglement van Orde gemeenteraad Wassenaar 
 

 

Datum 4 juli 2023 Datum verzending  

Uw kenmerk   Bijlage   

Ons zaaknummer  Z/23/076781   

    

Onderwerp  Elektriciteitsvoorziening sporthal 

 

 

 

Geachte Raad, 

 

Door raadslid Rogge-Schneider van de VVD-fractie zijn vragen gesteld met betrekking tot de 

elektriciteitsvoorziening van de nieuwe sporthal. Het College waardeert de betrokkenheid van 

mevrouw Rogge-Schneider en overige raadsleden bij dit dossier.  De beantwoording van de vragen 

van raadslid Rogge-Schneider vragen treft u hieronder aan. 

 

Afgelopen woensdag brachten Raadsleden op uitnodiging van Wassenaars Sportcontact een 

werkbezoek aan de sporthal die in aanbouw is. De hal wordt in oktober 2023 opgeleverd. 

In raadsinformatiebrief 015 van 21 februari 2023 is te lezen dat netbeheerder Liander pas vanaf 

december 2024 de benodigde elektriciteitsaansluitingen kan realiseren. En dat er wordt gewerkt 

aan een tijdelijke oplossing. 

De huidige elektriciteitsaansluiting is onvoldoende voor de nieuwe hal en het clubhuis, de 

veldverlichting en verwarming. Op het moment van het werkbezoek was nog niet bekend hoe de 

tijdelijke oplossing eruit zal zien. 

 

Vraag 1.   

Welke tijdelijke oplossingen voor elektriciteitsvoorziening zijn er? 

Het plaatsen van een tijdelijk accupakket en wellicht een noodaggregaat. 

 

Vraag 2.   

Welke oplossingen worden er overwogen? 
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Er zijn aanvullende stappen gezet om in overleg met Liander te zoeken naar een oplossing. Er is 

een brief gestuurd naar Liander met de vraag om onze sporthal te prioriteren. Dit heeft echter niet 

tot een oplossing geleid op dat vlak. Daarnaast heeft nadere bestudering plaatsgevonden om de 

energievraag en behoefte in beeld te krijgen, zowel voor de korte als lange termijn. Daarbij zijn 

diverse alternatieven in beeld, zoals een accupakket, een aggregaat e.d. We kijken naar een zo 

duurzaam mogelijk en kostenefficiënte oplossing om te presenteren.  Dit moet eerst worden 

uitgewerkt. 

 

Vraag 3 

Is de tijdelijke oplossing klaar op het moment dat de nieuwe sporthal in gebruik wordt genomen? 

Op korte termijn moet het testen van de installaties plaatsvinden, om de oplevering voor te 

bereiden. Dit testen kan plaatsvinden met de huidige energievoorziening, zolang de verschillende 

installaties beurtelings getest worden. Voor het tijdelijke clubhuis wordt gedurende één dag een 

klein aggregaat ingezet om te voorkomen dat de koelinstallatie zonder stroom komt te zitten, 

wanneer deze éenmalig ongeveer vijf uur lang van de stroom af moet. 

 

Vraag 4 

Welke invloed heeft de tijdelijke oplossing op de activiteiten van omnisportclub De Kieviten?  

Deze zullen daar geen hinder van ondervinden.  

 

Vraag 5  

Zorgt de tijdelijke oplossing ervoor dat alle sportvoorzieningen op het complex volledig gebruikt 

kunnen worden?  

De definitieve keuze voor een tijdelijke of definitieve voorziening is nog niet gemaakt, maar 

volledig gebruik van de sporthal is vanzelfsprekend wel de inzet. 

 

Vraag 6  

Welke kosten zijn gemoeid met de tijdelijke oplossing? 

Momenteel worden deze kosten in beeld gebracht in overleg met diverse installatieadviseurs en de 

installateur van het project.  Zodra hierover meer zekerheid is, zal de raad een raadsvoorstel 

voorgelegd krijgen. Het streven is dat dit voor de eerste raad na het zomerreces is. 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 
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drs. K.D. Handstede, drs. L.A. de Lange, 

gemeentesecretaris burgemeester 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


